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З А П И С Н И К 
 са 8. сједнице Комисије за саобраћај и комуникације, 

 одржане 24. 09. 2007. године  
 
Сједница је одржана  24. септембра 2007. године, с почетком у 11.10 часова. 
 
Сједници су присуствовали чланови Комисије:            
1. Бранко Докић, предсједавајући                           7. Сњежана Рајилић 
2. Славко Матић                                                        8.  Хусеин Нанић                                              
3. Садик Садо Бахтић 
4. Селим Бешлагић 
5. Мехмед Суљкановић 
6. Саво Ерић 
 
 
Оправдано је одсуствовао Шемсудин Мехмедовић. 
Из Савјета министара БиХ сједници су присуствовали: Веселин Пољашевић, замјеник министра 
комуникација и транспорта БиХ, и Мирослав Бјелобрк, виши стручни сарадник у Министарству.  
Сједници је присуствовао и секретар Комисије за саобраћај и комуникације Ахмед Јаловичић. 

 
 
Предсједавајући Бранко Докић предложио је сљедећи 
 

Д Н Е В Н И   Р Е Д 
 

1. Усвајање Записника са 7. сједнице Комисије;  
2. Предлог закона о електронском правном и пословном промету – предлагач: Савјет министара 

Босне и Херцеговине (друга фаза); 
3. Разматрање Извјештаја о раду и пословању Јавног радио-телевизијског сервиса Босне и 

Херцеговине за 2006.годину, са Извјештајем о раду Управног одбора;       
4. Текућа питања. 
 

Ад. - 1.  
 
На Предлог записника није било примједаба, па је Комисија једногласно усвојила Записник са 7. 
сједнице.  
 
Ад. - 2. 
 
Предсједавајући је указао да нема уложених амандмана на Предлог закона о електронском 
правном и пословном промету, те је дао ријеч предлагачу Закона.  
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Веселин Пољашевић истакао је да је у раније достављеном обавјештењу Министарства у вези са 
тачком д) наведено да треба иза члана 20. додати став (1). Сматра да је Предлог закона добар, да је у 
истом садржају и обиму већ усвојен у развијеним европским земљама, те да га треба усвојити. 
 
Како није било пријављених за расправу, Комисија је примила к знању и прихватила исправку 
техничке грешке у члану 31. став (1) Предлога закона, и то: 

- у тачки а) умјесто “члан 5.” треба да стоји “члан 15.” ; 
- у тачки б) умјесто “члан 6.” треба да стоји “члан 16.” ; 
- у тачки ц) умјесто “члан 9.” треба да стоји “члан 19.” (на два мјеста); 
- у тачки д) умјесто “члан10.” треба да стоји “члан 20. став (1)”; 
- у тачки е) умјесто “члан 11.” треба да стоји “члан 21.”.  
 

 
Комисија је једногласно прихватила текст Предлога закона о електронском правном и пословном 
промету, те предлаже Представничком дому  Парламентарне скупштине БиХ његово усвајање. 
У смислу одредаба члана 113. Пословника Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ, за 
извјестиоца у пленарној фази именован је предсједавајући Комисије Бранко Докић. 
 
Ад. - 3. 
 
Предсједавајући Комисије подсјетио је да је  предсједавајући Управног одбора Јавног РТВ сервиса 
упутио допис Колегијуму Представничког дома и Комисији у којем тражи да се одгоди разматрање 
Извјештаја о раду и пословању Јавног радио-телевизијског сервиса Босне и Херцеговине за 
2006.годину, са Извјештајем о раду Управног одбора. Као разлог за одгађање наведено је да су 
стручне службе Радио-телевизије упутиле примједбе на Нацрт ревизорског извјештаја, па је 
потребно да Канцеларија за ревизију институција достави коначан извјештај о извршеној ревизији 
пословања  РТВБиХ за 2006.годину, те предлаже да се ова тачка дневног реда одгоди за наредну 
сједницу Комисије. Указао је да је Пламенку Чустовићу истекао мандат у Управном одбору и да је 
Регулаторна агенција за комуникације тек сада расписала конкурс, а била је дужна да то учини 
прије четири мјесеца. Иако Управни одбор може формално радити и са три члана, сматра да би 
Комисија морала дати препоруку да Пламенко Чустовић настави да ради у Управном одбору све до 
именовања новог члана из бошњачког народа. 
 
Селим Бешлагић подржао је овај предлог јер сматра да је у овом тренутку једино могуће рјешење да 
Пламенко Чустовић остане члан Управног одбора до избора новог члана. 
 
Разматрајући ову тачку дневног реда, Комисија је једногласно усвојила сљедеће закључке: 
1. Комисија предлаже Колегијуму Представничког дома да се са дневног реда 15. сједнице скине 
тачка Извјештај о раду и пословању Јавног радио-телевизијског сервиса БиХ за 2006.годину, са 
Извјештајем о  раду Управног одбора.  
2. С циљем одржавања континуитета у раду Управног одбора Јавног РТВ сервиса, потребно је да 
Пламенко Чустовић настави да ради у Управном одбору све до именовања новог члана из бошњачког 
народа.  
 
Ад. - 4. 
 
Предсједавајући је упознао присутне да је имао састанак са представницима возача инструктора 
вожње и ауто-школа из Федерације БиХ на којем су они указали на недоречености у Закону о 
безбједности саобраћаја, па им је сугерисао да доставе Комисији конкретне предлоге, као и да би 
било корисно да то буде став представника ауто-школа и инструктора са цијеле територије Босне и 
Херцеговине. Њихов захтјев је да им се омогући прелазни период од четири године у којем би они 
који имају одређено радно искуство могли оспособљавати кандидате за полагање возачког испита из 
области прописа о безбједности саобраћаја. Сматра да је одлука Министарства у овом случају мало 
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строжа, јер се хтио дати значај саобраћајном факултету, те да би предлог за прелазни период 
требало подржати. 
 
Славко Матић истакао је да је Парламент Федерације БиХ државним службеницима који су раније 
постављени са вишом спремом дао могућност да остану на истим мјестима и то у року од три године, 
како би могли стећи високу спрему. Сматра да се и у овом случају може дати рок за прелазни период. 
 
Мехмед Суљкановић сматра да, пошто сви чланови Комисије подржавају ове измјене, треба изнаћи 
начин да се процедура ефикасно спроведе, а да предлагач измјена буде Комисија.  
 
Сњежана Рајилић указала је на чињеницу да није организована асоцијација ауто-школа, да се обука 
врши у неадекватним просторијама и да, за разлику од Хрватске, код нас ауто-школе немају јавна 
овлашћења. Уколико би био подржан предлог за прелазни период, морао би бити упућен у хитну 
процедуру.   
 
Хусеин Нанић сматра да држава мора успоставити контролу нада радом ауто-школа, јер ту 
очигледно има доста проблема, па чак и корупције. 
 
Саво Ерић сматра да треба сагледати и анализирати проблеме у раду ауто-школа, те подржава 
предлог да се лицима са радним искуством омогући рад у прелазном периоду. 
 
Након расправе, Комисија је усвојила сљедећи закључак: 
Предсједавајући и секретар Комисије задужују се да организују састанак са представницима 
удружења возача инструктора вожње и ауто-школа и представницима Министарства комуникација и 
транспорта БиХ о теми: ''Измјене Закона о основима безбједности саобраћаја на путевима у БиХ'', 
којим би се утврдио прелазни период у којем би било дозвољено возачима инструкторима вожње 
који немају високу спрему саобраћајног смјера оспособљавање кандидате за полагање возачког 
испита из области прописа о безбједности саобраћаја.  
 
Предсједавајући је упознао присутне са позивом Удружења консултаната инжењера БиХ за Први бх. 
конгрес о путевима, који ће се одржати у Сарајеву 27. и 28. септембра 2007.године.   
 
На предлог Хусеина Нанића, усвојен је сљедећи закључак: 
Тражи се од  Министарства комуникација и транспорта Босне и Херцеговине да достави  Комисији 
Извјештај о  досадашњим активностима на пројекту „Аутопут на Коридору Vц“, као и информацију 
о активностима у вези са изградњом других аутопутева у Босни и Херцеговини. 
 
Будући да није било више питања, предсједавајући је закључио сједницу у 11.55 часова.  
 
 
 
 
            СЕКРЕТАР КОМИСИЈЕ                                       ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ КОМИСИЈЕ 
                  Ахмед Јаловичић                                                            др Бранко Докић    
                                                             
                                                                                                             


